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Referat fra Bestyrelsesmøde i Gevninge Bylaug 
Onsdag den 18. juni 2025 kl. 17.30  

Afbud fra Hanne L og Mette 

 Dagsorden 
 

Referat 

1. Godkendelse af referat fra sidste 
bestyrelsesmøde og dagens dagsorden, og 
evt. punkter under eventuelt 

Godkendt 

2. Gevninge Kulturhus: 
Status på renovering 

Gevninge Kulturhus er ved at være 
færdigt. Stilladset er taget ned, og der er 
afleveringsgennemgang i denne uge. Vej 
og Park er i gang med at rydde i haven, 
og laver tilbud på pergola til venstre på 
P-pladsen. Der opsættes grill / 
udekøkken. Læsesalen og den ene væg i 
Tobiasens sal er malet grøn. Rummet på 
1. sal er også færdigt.  
Vi kan snart ”flytte ind” igen og starte 
udlån igen. 

3. Regnskab. Michael har sendt bilag ud Status på Gevninge Bylaug: 
• Vi har 60 medlemmer 
• Der er et overskud pr. 15/6 på 

kr.1.441  
• I 2026 skal der opkræves via et 

medlemssystem – omkostninger 
ved det oplyses på et senere 
møde 

 
Status på Gevninge Kulturhus: 

• Der har ikke været udlån i 2025 
• Der er underskud på kr. 237 
• Med husets færdiggørelse kan 

der nu komme indtægter igen 
 

4. Nyt fra  
Mødet om grusgrav / interesseområde fra 
den 17/6 – evt. høringssvar 
Evaluering af Aktivitetsdag den 17. maj 
GHUF 
Nyt fra Gevninge filmen 

Grusgrav:  
Michael og Hanne har deltaget i et møde 
omkring et interesseområde mellem 
Trællerup og Herslev. På mødet deltog 
de andre Bylaug, Herslev Bryghus og 
vandværkerne.  



Gevninge Bylaug laver et høringssvar / 
bekymringshenvendelse, da det kan få 
voldsomme konsekvenser, hvis der 
bliver gravet efter grus på det store 
område. 
 
Evalueringen af Aktivitetsdagen den 
17. maj:  
Det var en rigtig fin dag, velbesøgt og 
selve placeringen af aktivitetsdagen 
virkede godt. Dog var vores placering 
som Bylaug og Kulturhus lidt 
uhensigtsmæssig, da vi stod sammen 
med de forskellige politiske partier.  Vi 
skal næste år i gang med planlægningen 
noget før, og gøre os mere synlige på 
pladsen. 
 
GHUF:  
Der har ikke været møde. Der er ved at 
blive planlagt et debatmøde med de 
politiske partier til efteråret.  
 
Gevninge Film:  
Den bliver optaget i august. Michael og 
Hanne skal forberede tekst til filmen, og 
Søren laver optagelser både fra 
aktivitetsdagen og Sankthans aften, som 
kan bruges i filmen. 
 

5. Sankthansaften – er der nået vi mangler at 
gøre? 
Hvem kan tjekke bålpladsen inden? 

Søren trykker Midsommervisen, Hanne 
medbringer brandslukning, Sten sørger 
for småt brandbart til bålet, Karsten slår 
græsset, Michael henter anlæg, Søren 
tager en mikrofonholder med. Søren 
filmer, og Michael køber en gave til 
værtsfolket.  
 

6. Kommende aktiviteter: 
Sangaften - dato 
Byvandring - dato 
Halloween – græskarudskæring – dato 
Gevninge for oven - dato 
Fælles spisning / fredagsbar? 

Vi har nedsat en mindre gruppe med 
Anja, Michael, Vivian og Hanne, som 
laver et forslag til årshjul for Gevninge 
Bylaugs aktiviteter.  
Det bliver fremlagt på næste møde, hvor 
vi tager beslutninger om datoer og 
aktiviteter. 
 

7.  Indkøb til Gevninge Kulturhus – forslag om 
flip over, projekter og lærred. 

Udskudt til næste møde 

8. Eventuelt  
9. Næste mødedato og punkter til mødet Næste møde den 5. august kl. 19.30 i 

Gevninge Kulturhus 
 



 


